
Zápis 

z 2. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 23.03.2021 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Eliška Purkarová, Ph.D., 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Veronika Váchová, Ing. Zdeněk Varga, Ing. Jaromír Valtr, 

Bc. Robert Kvaček, Bc. Blanka Pilátová 

Host: Kaiser Jiří 

Schválený program (9/0/0) 

1. Schválení zápisu z hlasování per rollam ze dne 26.2.2021  
2. Prodiskutování výsledků hodnocení mezinárodního evaluačního panelu (MEP)  
3. Informace ze zasedání K3S, kolegia děkana a AS VŠCHT  
4. Ankety závěrečných prací + ankety IMETE  
5. Správa a organizace webů 
6. Různé 

 

1. Schválení hlasování per rollam ze dne 26.2.2021 – změna jednacího řádu AS FTOP 
Senát schválil zápis z hlasování per rollam (9/0/0); (Příloha 1) 

2. Výsledky z mezinárodního evaluačního panelu (MEP) 
Ing. Jaromír Valtr přednesl výsledky z MEP vztažené na FTOP. Fakulta byla hodnocena za období  

2014–2018. Fakulta dosáhla výsledně velice kladného hodnocení. Z výsledků vyplynulo, že FTOP je 

malá fakulta, poskytující díky tomu velmi osobní přístup, se silným propojením s průmyslem a 

dostatečným množství projektů a jiných finančních zdrojů. 

Co se týká nedostatků, tak bylo fakultě vytknuto malé propojení s Technoparkem Kralupy. AS FTOP se 

na základě tohoto zjištění dohodl, že na jednání za cca 2 měsíce pozve pana ředitele z Technoparku, 

aby seznámil senát s cíli a současným využitím Technoparku a možné další formy spolupráce mezi naší 

fakultou a touto organizací. Na základě získaných informací se AS FTOP dohodne, jestli doporučit 

vedení fakulty zajistit zaměstnancům a studentům exkurzi do Technoparku. 

Stejně jako celá škola má FTOP rezervy v zřizování spin-off firem. 

Dle doporučení MEP má fakulta zvážit podporu menších projektů, které nepřináší velké finanční 

benefity, ale vyžadují značnou administrativní zátěž. Naopak má podporovat usilování o velké 

mezinárodní projekty. 

Na kolegiu děkana bude přednesena možnost zveřejnění výsledků pro účely propagace. 

3. Informace ze zasedání Kolegia studentských senátů a spolků K3S, kolegia děkana a AS VŠCHT 
Novinky K3S  

Novinky připravil Bc. Robert Kvaček ve spolupráci s Ing. Veronikou Váchovou 

a) Studentské ankety hodnotící vyučující a předměty jsou testovány v nové formě. Pokud se 
ujme, bude vysvětlen důkladněji jejich princip. 

b) K3S pracuje na vytvoření ocenění pro nejlepší pedagogy na VŠCHT. Už je jisté, že FTOP bude 
mít svou vlastní kategorii 

c) Shromáždění sportovních aktivit provozovaných na VŠCHT pod Sportovní klub VŠCHT. Z toho 
vyplývá více peněz od školy a možnost zisku peněz od sponzorů. 



d) Institut plánování a rozvoje hl. m. Prahy vyhlásil anketu k současnému vzhledu a využití 
Kampusu Dejvice a jeho revitalizace. AS FTOP se shodl, že by bylo dobré tuto anketu vyplnit a 
podílet se tak na výsledné podobě kampusu. 

e) Byla vytvořena a v dnešní době i vyhodnocena anketa zabývající se podobou a kvalitou anglické 
konference pro doktorandy, případně možnostmi a dostupností výuky využitelné pro přípravu 
na anglickou konferenci. Výsledky této ankety byly v tento moment předány k prodiskutování 
panu prorektorovi pro vědu a výzkum prof. Dr. Ing. Daliboru Vojtěchovi. 
Doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D. a Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. se vyjádřili, že na FTOP se podoba 
anglické konference dost změnila a myslí si, že její přínos je mnohem větší, než v minulosti. 

f) Financování doktorandů z hlediska pedagogické části stipendia. Zastropovat množství výuky, 
co se týká doktorandů. V tuto chvíli v jednání na AS VŠCHT. Sbírání dat z fakulty. Zástupci AS 
FTOP si nemají informace o tom, že by byli doktorandi na fakultě přetěžováni přílišnou 
pedagogickou zátěží. 
 

Novinky Velký senát - Ing. Zdeněk Varga informoval AS FTOP o dění na AS VŠCHT 

Během zasedání byl schválen upravený jednací řád AS FTOP. 
 

AS VŠCHT diskutoval nový Strategický záměr VŠCHT na období od roku 2021, který vychází prioritně ze 

strategického záměru MŠMT a navazuje a na Dlouhodobý záměr VŠCHT. V aktuálně projednávané verzi 

se mezi senátory AS VŠCHT a rektorem diskutovala hlavně změna prostoru určeného pro studenty.  

Další téma se týkalo stipendia doktorandů a způsobu jeho dělení na VSČHT. Byla prezentována ukázka 

výše stipendia na několika přírodovědně zaměřených fakultách/univerzitách, kde VSČHT v konečném 

výsledku nedopadla dobře. Diskutovalo se i současném podmínění stipendií pedagogickými činnostmi 

a s tím související přespřílišné zatížení některých doktorandů (pozn.: informováno již v rámci novinek 

z K3S). Pan rektor informoval, že se tato otázka řeší i v rámci konference rektorů.   

Mezi senátory byla dále vášnivě diskutována koupě nové budovy v Holešovicích v ulici Jankovcova. 

Budova by měla mít prostor pro ekonomické programy, prostor pro případné start-up a spin-off firmy, 

„lehké“ laboratoře, kanceláře. Dne 23.3.2021 se bude na mimořádném zasedání AS VŠCHT rozhodovat 

koupě. Příští zasedání bude AS FTOP zpraveno o výsledku případně diskutováno více. 

Kolegium děkana 

Ing. Veronika Váchová a Ing. Zdeněk Varga informovali ostatní senátory o novinkách probíraných na 

kolegiu děkana. V rámci kolegia děkana se diskutovali výsledky MEP a body připravené panem 

děkanem, které byli zmíněni v rámci dřívější diskuse (bod 2. programu). Informovalo se o výsledcích 

soutěží IGA a o dalším postupu v rámci získání HR AWARD. Převážně pak byly v té době probírány 

možnosti testování na koronavirus pro zaměstnance a studenty, kteří mají úvazek.  

4. Ankety závěrečných prací + ankety IMETE  
Ankety závěrečných prací 

Senát byl seznámen s výsledky ankety k závěrečným pracím studentů, která byla určena pro studenty 

3. a 5. ročníků. Z této ankety vyplynulo, že studenti mají velké obavy o zvládnutí sepsání závěrečných 

prací v požadovaném rozsahu. Na kolegiu bylo řečeno, že je možné, aby studenti vypracovali pouze 

teoretickou bakalářskou práci, nicméně diplomové práce musí být praktické. Senátoři z jednotlivých 

ústavů uvedli, že školitelé spadající pod jejich ústav se snaží se studenty co nejlépe domluvit a vyjít jim 

vstříc, aby byli schopni odevzdat práci v termínu a odpovídající kvalitě. 

Ankety IMETE 



Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. informoval senát o výsledcích ankety zaměřené na kvalitu programu IMETE. 

Z 19 studentů, kterých se tento program týká, jich tuto anketu vyplnilo 7. Z ankety vyplývá, že studenti 

jsou obecně spokojeni. Případné mírné nedostatky budou komunikovány přímo s odpovídajícími 

vyučujícími. 

5. Správa a organizace webů 
Ing. Zdeněk Varga informoval senát, že v pátek 26.3.2021 bude schůzka ohledně správy webu FTOP, 

případně facebookové stránky FTOP. Bude nastavena struktura lidí spravující web apod. 

Ing. Jaromír Valtr by byl poté navržen na pozici správce webu AS FTOP, tento již předem souhlasil, že 

se toho ujme. 

6. Různé 
Ekonomické předměty vyučované v programech zajišťovaných FTOP 

Bc. Robert Kvaček informoval senát o stížnosti na ekonomické předměty, hlavně na předmět 

Ekonomické aspekty řízení chemického průmyslu. Studenti mají pocit, že nemají dostatečný 

ekonomický základ pro pochopení tohoto předmětu a že je nekoncepční z hlediska studijního plánu. 

Senát se shodl, že ekonomický základ by nebyl špatný. Určitě by se měl učit v magisterském stupni 

studia, ale mělo by jít o nějaké základy, a ne navazovat na něco, co student nestudující ekonomii 

nemůže vědět. Stejně tak, že existují další ekonomické předměty a mělo by dojít ke zvážení jejich 

přínosnosti. 

Bc. Robert Kvaček vyhotoví komplexní analýzu přínosu ekonomických předmětů vyučovaných na FTOP. 

Následně by senát pozval na zasedání proděkana pro pedagogiku, se kterým by chtěl prodiskutovat 

další nejlepší postup. 

Vytěžování dat z informačních systémů školy 

Senátoři se na základě proběhlých anket shodli, že by bylo velice zajímavé, pokud by docházelo ke 

kvalitnímu a komplexnímu vytěžování dat z informačních zdrojů a systémů školy, aby různá i důležitá 

rozhodnutí mohla být podložena tvrdými daty, a nejen odhady. Nicméně se také shodli, že bude muset 

být nakládání s daty velmi opatrné, aby nedocházelo k možnosti identifikace jednotlivců.  

 

 

Zapsala          Za správnost 

Ing. Veronika Váchová        Ing. Zdeněk Varga



Příloha 1 

V Praze 26. 2. 2021 

Zápis z hlasování per rollam AS FTOP 

 

Výsledky hlasování: 

• hlasování per rollam (9/0/0) 

• změna jednacího řádu AS FTOP (Příloha 1) (9/0/0) 

 
 

Jméno 
Hlasování 
per rollam 

Změna jednacího řádu AS 
FTOP 

doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D. ANO ANO 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D. ANO ANO 

Ing. Eliška Purkarová, Ph.D. ANO ANO 

Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. ANO ANO 

Ing. Zděněk Varga ANO ANO 

Ing. Veronika Váchová ANO ANO 

Ing. Jaromír Valtr ANO ANO 

Bc. Robert Kvaček ANO ANO 

Bc. Blanka Pilátová ANO ANO 

 

 

Hlasování od 19. 2. 2021 – 26. 2. 2021. Hlasování per rollam se zúčastnilo celkem devět členů 

AS FTOP. 

 

Zapsal: 

Ing. Zdeněk Varga 

předseda AS FTOP 

 

 

 


